



THOMSON REUTERS
FOUNDATION

全球聯網免費法律服務配對平台：

TrustLaw 是湯森路透基金會旗下的全球聯網免費法律服務配對平台，透過聯繫世界各國優秀的律師團隊，致力為非政府組織及社會企業提供免費法律服務。目前，TrustLaw 在 175 個國家有超過 4,600 個成員，其中包括 800 家律師事務所、3,800 家非政府組織和社會企業，是全球最大的義務律師網絡。律師所提供的免費法律服務主要針對組織及企業在運營上的各種問題，包括一般商業諮詢或公司法諮詢、知識產權合規及爭議解決、投資結構設計、僱傭及就業問題、稅務等。

加入 TrustLaw：<http://www.trust.org/trustlaw/>

Global Pro Bono Legal Clearinghouse:

TrustLaw is the Thomson Reuters Foundation's global pro bono service. We connect high-impact NGOs and social enterprises working to create social and environmental change with the best law firms and corporate legal teams to provide them with free legal assistance. TrustLaw is the largest global pro bono network with over 4,600 members across more than 175 countries, including 3,800 NGOs and social enterprises and more than 800 law firms and legal teams. Our law firm members generously provide free legal advice on the range of transactional matters that might arise for an organization or enterprise, including general commercial or corporate advice, intellectual property, investment structuring, employment, tax matters, etc.

TrustLaw application: <http://www.trust.org/trustlaw/>